
 

MESTO BREZNO 
Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPIS č. 03/2023 
 

Zo zasadnutia komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna 

konaného dňa 09.05.2023 

 

 

 

 

Prítomní: Bc. Ľubica Štugnerová, M.A., Milan Palovčík,  MUDr. Eva Laurinc-Wolframová, 

Ing. Jana Grlická, Mgr. Silvia Dančová, Bc. Jana Niklová 

 

Ospravedlnení: Mgr. Pavel Ambros 

 

Rokovanie viedol: Bc. Ľubica Štugnerová, M.A. 

 

 

 

 

Program:  

 

1. Privítanie 

2. Prerokovanie materiálov do MsZ – VZN o jednorazovom príspevku pri narodení dieťaťa, 

aktualizácia poradovníka na byty  

3. Rôzne  

4. Diskusia 

5. Záver 

 

 

 

 

K bodu 1 

 

Predsedníčka komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna Bc. 

Ľubica Štugnerová, M.A. po otvorení zasadnutia privítala nových členov komisie a všetkých 

prítomných. Zasadnutie komisie sa konalo v zasadačke Nemocnice s poliklinikou Brezno, n.o. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Číslo spisu: Brezno 

2023/6087-3 09.05.2023 



 

K bodu 2 

 

Prerokovanie materiálov do MsZ  

 

 

1. Návrh – Všeobecne záväzné nariadenie, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie mesta Brezno číslo VZN-3/2023 o jednorazovom príspevku pri narodení 

dieťaťa.  

 

S návrhom VZN prítomných oboznámila vedúca odboru starostlivosti o obyvateľa PhDr. 

Janka Lemberková – jedná sa o zmeny – trvalý pobyt žiadateľa v čase podania žiadosti, 

udržateľnosť po dobu troch rokov, zmena výšky príspevku z 350 € na 400 €. Členovia 

komisie návrh prejednali. 

 

Hlasovanie: komisia odporúča schváliť Všeobecne záväzné nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN-3/2023 o jednorazovom príspevku pri 

narodení dieťaťa  

 

Prítomní: 6 

Za: 6 

Proti  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

2. Aktualizácia poradovníka žiadateľov o byt a obytnú miestnosť podľa VZN č. 04/2012 

o hospodárení s bytmi a obytnými miestnosťami v zariadeniach určených k trvalému 

bývaniu vo vlastníctve mesta Brezna – Ľubomíra Auxtová oboznámila členov komisie 

s novými žiadosťami o pridelenie bytu, komisia sa žiadosťami zaoberala a odsúhlasila 

zaradenie do poradovníka podľa aktuálneho poradia predloženého komisii, poradie 

nemenila, žiadna žiadosť nebola uprednostnená (na obytnú miestnosť boli zaradení 2 

žiadatelia, na 1-izbový byt – 3 žiadatelia, na 2-izbový byt – 3 žiadatelia, na 3-izbový byt – 5 

žiadateľov) 

 

 

Hlasovanie: Komisia odporúča MsZ schváliť  aktualizáciu poradovníka žiadateľov o byt a obytnú 

miestnosť podľa VZN č. 04/2012 o hospodárení s bytmi a obytnými miestnosťami v zariadeniach 

určených k trvalému bývaniu vo vlastníctve mesta Brezna   

 

Prítomní: 6 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

K bodu 3 

 

Rôzne  

 

Členovia komisie sa zaoberali rôznymi problémami: 

Na Lichardovej ulici č. 4 – rodinný dom odpredaný mestom do vlastníctva fyzickej osoby – vlastník 

si nasťahoval podnájomníkov, na ktorých sa sťažujú susedia (hlavne hlučnosť). Pôvodne bývala 

v nájme Rómska rodina – slušní a zamestnaní – neboli problémy. Podľa informácií toho času sa tam 

prisťahovalo viacej Rómskych rodín – prešetriť aktuálnu situáciu.  



 

V súvislosti s pripravovaným VZN o nájme bytov sa MUDr. Eva Laurinc-Wolframová 

informovala, či sa po pridelení nájomného bytu preveruje sociálna situácia nájomníkov, či nedošlo 

k výrazným zmenám v zmysle jej zlepšenia a či pretrváva opodstatnenosť ďalej užívať nájomný 

byt.  

Komisia sa zaoberala ďalším bodom – výmena bytu nájomníčky p. Mikovínyovej na treťom 

poschodí bez výťahu na prízemie alebo prvé poschodie, nakoľko má vážne zdravotné problémy 

a robí jej ťažkosti vychádzať po schodoch. Pani Auxtová členov informovala, že toho času to nie je 

možné (nakoľko byty využívajú nájomníci, ktorí sú sami ZŤP alebo majú takého člena v rodine). 

MUDr. Eva Laurinc-Wolframová  sa sťažovala na zdĺhavo prebiehajúce práce v budove NsP 

Brezno, konkrétne rekonštrukciu toaliet – zvýšená prašnosť prostredia a riziko poškodenia drahých 

a citlivých prístrojov a nevyhovujúce toaletné misy, príliš nízke, nevhodné pre starších pacientov 

a pacientov s vážnejšími zdravotnými problémami.   

Pani Bc. Jana Niklová prítomných podrobne informovala  o práci zamestnancov  Urgentného 

príjmu, poskytla  štatistiky ošetrených ľudí  v rokoch 2018 až 2022, ktoré poukazujú na výrazné 

zvýšenie počtu ošetrených. 

Na záver stretnutia nás pani Bc. Jana Niklová – hlavná sestra Urgentného príjmu a zároveň členka 

komisie previedla jeho priestormi.  

 

 

 

K bodu 4 

 

Diskusia 

 

Prítomní členovia komisie viedli diskusiu k predchádzajúcim problémom.  

 

 

 

K bodu 5 

 

Záver 
 

Zasadnutie komisie ukončila predsedníčka komisie Bc. Ľubica Štugnerová, M.A. a poďakovala 

prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

Bc. Ľubica Štugnerová, M.A.                                                    Mgr. Janka Zubáková 

podpredseda komisie                                                                            sekretárka komisie                                             

 

 

 

 

 

 


